
SKUPŠČINA KD SLOVAN

Iz množičnosti raste kvaliteta
Na skupščini košarkarskega društva Slovan 7. novembra so ocenili

minulo dveletno delo. Čeprav v društvu niso zadovoljni z rezultati obeh
najvišjih selekcij, pa je predvsem velika množičnost pogoj za razvoj
nove kvalitete.

V okviru KD Slovan delujejo
namreč košarkarski krožki na
vseh osnovnih šolah v naši občini,
pa tudi na osnovnih šolah v obči-
nah Center in Vič-Rudnik. Okoli
6(10 mladih košarkarjev in košar-
karic redno vadi pod nadzorom

strokovnih trenerjev. Že nekaj
lel dosegajo odlične rezultate v
svojih kategorijah, ponašajo se
celo z nekaj naslovi republiških
prvakov. Uobri rezultati in mno-
žičnost mladih so vsekakor dobra
osnova za zagoiavljanje kvalitet-

nih igralcev in igralk tudi za naj-
višji selekciji.

V minulih dveh letih je imelo
drušivo predvsem velike finančne
probkme. Kljub boljšemu finan-
ciranju programov od občinske
ZTKO so finančne probleme v
glavnem prebrodilt le z maksi-
malno racionalnim poslovanjem.
Verjetno so bili finančni pro-
blemi tudi eden od vzrokov za
padec vrhunskih rezultatov druš-
tva. Sedanje. bolj stabilizirano fi-
nančno stanje bo vsekakor tudi
pogoj za doseganje boljših vr-
hunskih in drugih rezultatov KD
Slovan.

V društvu so uspešno gojili tudi
družabno življenje. Igralci vseh
ekip in starosti, trenerji in člani
uprave so se vsako leto srečevali _
na dnevu Slovanove košarke in
na Slovanovem košarkarskem
taboru. KD Slovan prireja vsako
leto tudi tradicionalni članski
VVallasov memorial in kadetski
Lokarjev memorial, kjer je druš-
tvo vzpostavljaio stike z drugimi
klubi iz Slovenije, Jugoslavije in
tujine, posebno s pobratenim
klubom zamejskih Slovencev Bor
iz Trsta.

Skupščina se je zahvalila za
delo in razrešila prejšnji izvršni
odbor, izvolila pa je novega, ki
mu predseduje Miha Košak.
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